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Z Á P I S N I C A 
č. 8/2022 

zo zasadnutia výboru MsO SRZ Partizánske 
zo dňa 24.11.2022 

  
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny - neprítomný Ľubomír Belis ml. 
 
Program: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
2. Odsúhlasenie programu zasadnutia 
3. Kontrola uznesení z posledného ZV 
4. Správa hlavného hospodára 
5. Finančná správa 
6. Správa o práci s mládežou 
7. Športová činnosť 
8. Odmeny a koncoročné zasadnutie výboru 
9. Webstránka MsO SRZ Partizánske 
10. Odpočet stavu drobných investícii a obnovy vybavenia organizácie 
11. Diskusia 
12. Záver 

 

 

PRIEBEH:  
 
Bod č. 1  
Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľ 
Prítomných privítal predseda MsO SRZ Partizánske a zahájil schôdzu. 

V úvode zasadnutia výboru ZO vystúpil predseda a informoval, že dňa 23.11.2022 sa vzdal 
funkcie člena výboru v MsO SRZ Partizánske Ján Darnady. 
Neprítomný člen výboru Ľubomír Belis ml. sa ospravedlnil z pracovných dôvodov.  
Následne výbor poveril ako zapisovateľa zápisnice tajomníka ZO a overením zápisnice Mária Oberta.  
 
 
Bod č. 2  
Odsúhlasenie programu zasadnutia 
Predseda MsO SRZ Partizánske oboznámil prítomných s programom schôdze a dal o programe 
hlasovať.  
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Program schôdze aj so zmenou bol schválený. 
 
 
Bod č. 3 
Kontrola uznesení z posledného ZV  
Tajomník predniesol zoznam úloh z predchádzajúcej schôdze a vyzval zodpovedných, aby sa k úlohám 
vyjadrili a to nasledovne: 
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- zabezpečiť, zorganizovať a vykonať opravu strechy CS Žabokreky n/N formou brigádnickej 
činnosti.   
Z: Jozef Habala   T: okamžite 
Úloha nesplnená. 
 

- zabezpečiť, zorganizovať a vykonať izoláciu a zabetónovanie podlahy na budove č. 2 na VN 
Partizánske formou brigádnickej činnosti.  
Z: Jozef Habala   T: 31.10.2022 
Úloha nesplnená. 
 

- preveriť možnosti vybudovania pevného prístrešku vedľa budovy č. 3 na VN Partizánske.  
Z: Vladimír Marko   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 
Úloha nesplnená. 
 

- Zabezpečiť natretie prístrešku na VN Veľké Uherce.  
Z: Ľubomír Belis ml.   T: 31.12.2022 
     Ján Darnady 
Úloha nesplnená. 

 
- spracovať návrh odmien za rok 2022.  

    Z: predsedníctvo   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 
     Úloha splnená. 
 

- podať výzvu na návrh nového loga našej ZO.  
Z: Ing. Ľubomír Belis   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

     Úloha splnená. 
 

- zakúpiť 2 ks varechy, 2 ks bandasky 25l a 2 ks kotle a komín.  
Z: Štefan Kohýl   T: 31.12.2022 
Úloha nesplnená. 

 
- zakúpiť 1 ks prístrešku (3x6m) bez bočných plachiet.  

Z: Vladimír Marko   T: 31.12.2022 
Úloha nesplnená – bola daná ponuka - pokračuje. 

 
- preveriť možnosti konania koncoročného stretnutia.  

Z: Bc. Tomáš Trojan  T: okamžite 
    Štefan Kohýl 

     Úloha splnená. 
 
 
 
Bod č. 4 
Správa hlavného hospodára. 
Pre neprítomnosť nebola prezentovaná správa hlavného hospodára. 
Predseda informoval: 
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- chýba zubáč a do konca roka asi nebude, 
- objednávka pleskáča sa rieši. 

 
 
Bod č. 5 
Finančná správa. 
Ing. Peter Magdolen (ekonomický referent a pokladník) informoval: 

- 1. polrok – doklady má účtovníčka, 
- IS Money S3 – nový nainštalovaný systém – nakladá rok 2021 aby bolo možné porovnanie 

s rokom 2022, 
- účet v ČSOB máme založený, 
- navrhol zrušiť pevnú telefónnu linku z dôvodu neefektívneho využívania. 

 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil zrušenie pevnej telefónnej linky. 
 
Predseda: 

- v ČSOB sa neplatí mesačný poplatok za vedenie účtu počas 1. roka, 
- o výdajoch – finančné pohyby za rok 2022 – očakávaný výsledok bude plusový, plán z VČS bol 

nulový, 
- do prevádzkového výsledku je potrebné započítať aj hotovostný vklad Ľ.Šútora vo výške 

11.120 eur z konca roka 2021 za povolenky na rok 2022, rovnako náklad na zakúpenie ČS 
Žabokreky je kapitálového typu a tak nemôže zaťažiť prevádzkový výsledok 2022    

- cestovné príkazy – podozrenia na nezrovnalosti v niektorých vyúčtovaniach CP ohľadom LRU, 
všetky CP však po vysvetlení vyúčtovateľov sa ukázali byť v poriadku. V prípade akejkoľvek 
neštandardnosti vyúčtovania CP (napr. rozpočítavanie nákladov za ubytovanie) je potrebné 
k CP vytlačiť vysvetľujúci email vyúčtovateľa. 

- požiadal vyúčtovateľov o dôslednosť pri vyplňovaní a podpisovaní cestovných príkazov. 
 
 
Bod č. 6 
Správa o práci s mládežou. 
Darnady Ján sa vzdal funkcie a správa nebola prezentovaná. 
 
Vladimír Marko: 

- konštatoval, že je zanedbaná športová činnosť detí, 
- nemáme podchytenú športovú činnosť detí a mládeže. 

 
Ing. Peter Magdolen: 

- upozornil, aby sa pri predaji cenín oslovovali deti, či nemajú záujem o krúžok rybárstva, 
prípadne o športovú činnosť. 

 
Výbor ZO všeobecným súhlasom doporučil, aby sa vykonávalo pri predaji cenín oslovovanie detí 
ohľadom krúžka v rybárstve. 
 
 
Bod č. 7 
Športová činnosť. 
Predseda: 

- konštatoval, že došlo k zvýšeniu cestovných nákladov za rok 2022 a je potrebné to riešiť, 
- upozornil na príčiny: 
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.1. - nárast PHM, 

.2 - pribudlo športové družstvo – teraz sú štyri, 

.3 - LRU prívlač – sú tri súťažné kolá a ďaleko sa cestuje, 

.4 - máme cudzích pretekárov. 
- upozornil, že je potrebné zmeniť model financovania súťaží od roku 2023 a to tak, že zisky zo 

všetkých organizovaných pretekov budú použité na zníženie nákladov na športovú činnosť, 
aby sa znížila záťaž organizácie 

- v našom prívlačovom družstve v súčasnosti prevažujú hosťujúci pretekári, navrhol pre rok 
2023 zachovať tento stav s tým, že v prvej polovici roka výbor upresní pravidlo o minimálnom 
počte domácich pretekárov v tíme a informovať následne prívlačový tím, aby na túto 
skutočnosť mohol zareagovať pre rok 2024     

 
Ohľadom športovej činnosti predseda dal hlasovať: 
 
Zmluva o konaní a organizovaní Baťovianskej mušky na rok 2023. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil zmluvu o konaní Baťovianskej  mušky na rok 2023. 
 
Zmluva o používaní názvu športového družstva Partizánske – MK Bibio v LRU-M. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil zmluvu o používaní názvu športového družstva Partizánske – Bibio MK. 
 
Nominácia štyroch družstiev v súťaži LRU na rok 2023. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil nomináciu štyroch družstiev v súťaži LRU na rok 2023. 
 
 
Bod č.8 
Odmeny a koncoročné zasadnutie výboru. 
Predseda: 

- konštatoval, že predsedníctvo ZO navrhlo odmeny za rok 2022, 
- vysvetlil princíp tvorby výšky odmien – odrážajú výkonnosť, zodpovednosť a funkčné 

zaradenie funkcionára a člena ZO. 
 
Predseda dal hlasovať o odmenách za rok 2022. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil odmeny funkcionárom a členom ZO za rok 2022. 
 
Ing. Peter Magdolen – dostaneme pravdepodobne rovnako ako vlani 3 zvláštne povolenia. Záujem 
prejavili predseda, podpredseda a Ing. Magdolen. Ak predseda dostane zvláštne povolenie z „iného 
zdroja“, poskytne sa Štefanovi Kohýlovi. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil pridelenie zvláštnych povolení na rok 2023. 
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Bolo konštatované, že koncoročné zasadnutie a záverečné posedenie bude vykonané 12-13.12.2022 
– termín sa spresní. 
 
 
Bod č. 9 
Webstránka MsO SRZ Partizánske. 
Predseda: 

- padla všeobecná otázka, či je potrebné novelizovať našu webovú stránku, 
- stránka nie je prepojená na sociálne siete , 
- nemáme profil – osoba + foto, 
- problém so zobrazením na mobiloch (neresponzívny design,), 
- nemá podporu videa, 
- vyrobená na platform Drupal, ktorá je na ústupe (platforma Wordpress je najprogresivnejšia), 
- dalo by sa to stihnúť do konca roku 2022. 

 
Bol daný návrh, aby sa zadala objednávka novej webovej stránky od fi. Neora – úpravu nového dizajnu 
a nová platforma. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil, aby sa zadala objednávka novej webovej stránky od fi. Neora – úpravu nového dizajnu 
a nová platforma. 
  
 
Bod č. 10 
Odpočet stavu drobných investícii a obnovy vybavenia organizácie. 
Štefan Kohýl: 

- zakúpi kotliny a veci, ako to má v úlohe. 
 
Jozef Habala: 

- vykoná opravu budovy v Žabokrekoch n/N – informoval, že to bude len dočasné riešenie. 
 
Vladimír Marko: 

- prezentoval ponuku – návrh prístrešku (stanu) 3x6m za cenu 727 eur. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil nákup prístrešku (stanu) 3x6m za cenu 727 eur. 
 
 
Bod č. 11 
Diskusia 
Predseda: 

- informoval, že máme odoslanú žiadosť na dotáciu z MÚ Partizánske na rok 2023, 
- 2% daní – máme vykonanú registráciu prijímateľa tejto dane. 

 
 
Tajomník: 

- navrhol oznamy na rok 2023 na nástenku MsO SRZ Partizánske. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil oznamy na rok 2023 na nástenku MsO SRZ Partizánske. 
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Bod č. 12  
Záver:  
 
Uznesenie:  
Výbor berie na vedomie:  

- stav plnenia úloh z predchádzajúceho zasadnutia výboru, 
- informáciu o finančnej situácii k 24.11.2022, 
- informáciu k zvýšeniu cestovných nákladov za rok 2022, 
- informáciu o technologickej úrovni a nedostatkoch našej webovej stránky. 

 
Výbor schvaľuje:  

- zrušenie pevnej telefónnej linky, 
- zmluvu o konaní Baťovianskej  mušky na rok 2023, 
- zmluvu o používaní názvu športového družstva Partizánske – Bibio MK, 
- nomináciu štyroch družstiev v súťaži LRU na rok 2023, 
- odmeny funkcionárom a členom ZO za rok 2022, 
- pridelenie zvláštnych povolení na rok 2023, 
- objednávku novej webovej stránky od fi. Neora – úpravu nového dizajnu a nová platforma, 
- nákup prístrešku (stanu) 3x6m za cenu 727 eur, 
- oznamy na rok 2023 na nástenku MsO SRZ Partizánske. 

 
Výbor ukladá: 

1. zabezpečiť, zorganizovať a vykonať opravu strechy CS Žabokreky n/N formou brigádnickej 
činnosti.  
Z: Jozef Habala   T: okamžite 

2. zabezpečiť, zorganizovať a vykonať izoláciu a zabetónovanie podlahy na budove č. 2 na VN 
Partizánske formou brigádnickej činnosti.  
Z: Jozef Habala   T: 31.12.2022 

3. preveriť možnosti vybudovania pevného prístrešku vedľa budovy č. 3 na VN Partizánske.  
Z: Vladimír Marko   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

4. zabezpečiť natretie prístrešku na VN Veľké Uherce.  
Z: Ľubomír Belis ml.  T: 31.12.2022 
    Ján Darnady 

5. zakúpiť 2 ks varechy, 2 ks bandasky 25l a 2 ks kotle a komín.  
Z: Štefan Kohýl   T: 31.12.2022 

6. zakúpiť 1 ks prístrešku (3x6m) bez bočných plachiet v cene 727 eur.  
Z: Vladimír Marko   T: 31.12.2022 

7. zabezpečiť zrušenie pevnej telefónnej linky.  
Z: Ing. Ľubomír Belis  T: okamžite 

8. oslovovať deti pri predaji cenín ohľadom krúžka v rybárstve.  
Z: zodpovedné osoby  T: r. 2023 

 
Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za aktívny prístup a ukončil zasadnutie výboru.  
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Zapísal:     Ing. Ľubomír Belis            Ing. Mário Podmaník  
               tajomník              predseda   
 
 
      Overil: 
 
     Mário Obert 


